
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1024
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt fingeraftryksscannere ikke bør være
standardudstyr i patruljevogne og i hvert fald på hver enkelt station, så det er
lettere og hurtigere at tjekke f.eks. udlændinge, der kan mistænkes for at legi-
timere sig med et falsk id-kort, der pt. laves i så god kvalitet, der gør det
yderst vanskeligt at afsløre det som falsk, men hvor en fingeraftryksscanner
hurtigt vil kunne give et sikkert svar.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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